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To πρωί 
της 
Πέµπτης, 
στο ΚΑΠΗ 
της Επάνω 
Σκάλας 

Οι κ.κ. 
Παναγιωτέλλης 

και Ιατρού 
οτο κεντρικό 

ΚΑΠΗ 

Η κ. Κλεοπάτρα Γιαννόγλου Η κ. Ελένη Ρίµπα Ο κ. Νίκος Παναγιωτέλλης Ο κ. Γιώργος Ιατρού 

Τη διατήρηση και ενδυνάµωση των ΚΑΠΗ του ∆ήµου ζητούν οι ηλικιωµένοι 

Να ενισχυθεί 
ο θεσµός 

της ΑΝ∆ΡΟΝΙΚΗΣ ΚΟΥΤΣΑΒΛΗ 

To πόσο σηµαντική είναι n 
λειτουργία των Κέντρων Ανοιχτής 

Προστασίας Ηλικιωµένων 
(ΚΑΠΗ) υποστηρίζουν 

σε δηλώσεις τους ηλικιωµένοι 
που επισκέπτονται τα ΚΑΠΗ του 
∆ήµου καθηµερινά. Παράλληλα 
τονίζουν ότι ο θεσµός αυτός θα 
πρέπει να διατηρηθεί και να ενισχυθεί 

οικονοµικά, για να προσφέρει 
ακόµη περισσότερες παροχές 

στα άτοµα της τρίτης ηλικίας. 

Η 84χρονη Ελένη Ρίµπα, βρισκόταν 
χτες στο παράρτηµα του ΚΑΠΗ 
της Επάνω Σκάλας. Είχε πάει, 

όπως άλλωστε κάνει κάθε µέρα, 
για να συναντήσει τις φίλες 

της. «Εχουµε ένα µέρος να βλεπόµαστε, 
να πίνουµε το καφεδάκι 

µας και να λέµε δυο κουβέντες», 
είπε και προσέθεσε ότι οι 

εποχές είναι δύσκολες και πως 
οι περισσότεροι συνταξιούχοι 
δεν έχουν την οικονοµική δυνατότητα 

να συναντώνται σε καφετέριες. 
Γι' αυτούς αποτελεί πολυτέλεια 

ένα τέτοιο έξοδο και 
προτιµούν να δώσουν τα χρήµατα 

αυτά στα εγγόνια τους. Εκτός, 
όµως, από τόπο συνάντησης, έσπευσε 

να τονίσει ότι στο ΚΑΠΗ 
µπορεί να γράψει και τα φάρµακα 

της. 
«Κάθε Τετάρτη βρίσκεται στο κεντρικό 

ΚΑΠΗ ο γιατρός. Σε αυτόν 
θα πάµε για να µας εξυπηρετήσει, 

γιατί στον ΕΟΠΥΥ ή στο 
Νοσοκοµείο θα πρέπει να κλείσεις 

πρώτα ραντεβού. To ραντεβού 
ποιος ξέρει πότε θα είναι, άσε 

που θα πρέπει να περιµένει 
κανείς στην ουρά, πόσες ώρες», 
είπε n κ. Κλεοπάτρα Γιαννόγλου 
και επεσήµανε ότι άτοµα µεγάλης 

ηλικίας, όπως n ίδια που έχει 
συµπληρώσει το 91ο έτος 

της ηλικίας της, είναι δύσκολο 
να βρίσκεται για ώρες στο Νοσοκοµείο 

ή τον ΕΟΠΥΥ και να περιµένει. 

Να ενισχυθούν 
Ο κ. Γιώργος Ιατρού βρισκόταν 
µαζί µε τον κ. Νίκο Παναγιωτέλλη 

στο ΚΑΠΗ της οδού Αλκαίου. 
Μάλιστα ο πρώτος υποστήριξε 
ότι έχει να πάει στο Νοσοκοµείο 
για να γράψει τα φάρµακα του από 

τότε που στο ΚΑΠΗ υπάρχει 
γιατρός, ο οποίος κάθεται µάλιστα 

ακόµη περισσότερες ώρες 
αη' ό,τι προβλέπεται, για να εξυπηρετήσει 

όλους τους ηλικιωµένους. 
Ο κ. Παναγιωτέλλης χαρακτήρισε 

θετικό το ότι έχει ένα 
µέρος να βλέπει τους φίλους του 
και να πίνει έναν καφέ µαζί τους 
και έσπευσε να επισηµάνει ότι 
τέτοιου είδους θεσµοί πρέπει να 
ενισχυθούν ακόµη περισσότερο. 
Η κ. Χαρίκλεια Κονιαρέλλη τόνισε 

ότι το προσωπικό που υπάρχει 
στα ΚΑΠΗ και ο γιατρός τούς 

εξυπηρετούν µε τον καλύτερο 
τρόπο. Ωστόσο αυτό που θέλησε 
να πει, ήταν ότι σι δραστηριότητες 

και κυρίως σι εκδροµές που 
γίνονται, έχουν ελαττωθεί. 
Σηµειώνεται ότι τα ενεργά ΚΑΠΗ 
που υπάρχουν στη Λέσβο, είναι 
αυτό του Πλωµαρίου, της Μυτιλήνης 

που βρίσκεται στην Αλκαίου 
και το παράρτηµα που είναι 

στην Επάνω Σκάλα. 
Νοικοκύρεµα... 

Η αντιδήµαρχος και πρόεδρος 
του Οργανισµού Κοινωνικής 
Προστασίας και Αλληλεγγύης 
του ∆ήµου Λέσβου, Αναστασία 
Αντωνέλλη, υπό τη σκέπη του οποίου 

βρίσκονται τα ΚΑΠΗ, παραδέχτηκε 
ότι σι εκδροµές δε γίνονται, 

ωστόσο έσπευσε να επισηµάνει: 
«Η πρώτη µας προτεραιότητα 
όταν πήραµε στα χέρια 

µας τα ΚΑΠΗ, ήταν να είµαστε 

ωφέλιµοι στους ηλικιωµένους. 
Όταν αναλάβαµε τα ΚΑΠΗ, διαπιστώσαµε 

ότι υπήρχαν χρέη, 
δάνειο της τάξεως των 250.000 
ευρω και ανεξόφλητα ενοίκια, ενώ 

υπήρχαν αγωγές σι οποίες είχαν 
γίνει και που δεν είχαν εξοφληθεί.» 

Οι εκδροµές αυτές οργανώνονταν, 
όπως είπε, από κάποιους 

για λόγους φιλολαϊκούς, 
που τελικά αναδεικνύονταν ψηφοθηρικοί. 

Παράλληλα τόνισε: 
«Για µας θα ήταν εύκολο να πάρουµε 

ένα δάνειο και να οργανώσουµε 
µια εκδροµή για να είµαστε 

αρεστοί, όµως έχουµε ορκιστεί 
στο δηµόσιο συµφέρον.» 

Για το λόγο αυτό έβαλε στις προτεραιότητες 
της, όπως είπε, την 

οικονοµική εξυγίανση των δοµών 
αυτών, επισηµαίνοντας ότι 

σι οικονοµικές υποχρεώσεις που 
υπήρχαν, έχουν πλέον τακτοποιηθεί. 

Και n απαξίωση 
Η πρόεδρος του Οργανισµού έκανε 

λόγο για απαξίωση των δοµών 
αυτών, δεδοµένου ότι n Πολιτεία, 

παρά τις προσπάθειές 
της, δεν εγκρίνει την πρόσληψη 
ούτε µόνιµων υπαλλήλων ούτε 
συµβασιούχων µεγάλου όµως 
χρονικού διαστήµατος, για να 
προσφέρονται ακόµη περισσότερες 

υπηρεσίες στους ηλικιωµένους. 
Παράλληλα, τόνισε ότι µετά 

από πολλές πιέσεις προς τον 
ΕΟΠΥΥ, κατάφεραν να έχουν 
στο ΚΑΠΗ ένα γιατρό να βρίσκεται 

εκεί κάθε Τετάρτη. Ακόµη 
φρόντισε να αξιοποιήσει το πρόγραµµα 

Κοινωφελούς Εργασίας 
τού ΟΑΕ∆ για να στελεχωθεί το 
ΚΑΠΗ, για λίγους µήνες, µε νοσηλευτή, 

φυσικοθεραπευτή και 
οικογενειακούς βοηθούς, οι οποίοι 

επισκέπτονται τους ηλικιωµένους 
στα σπίτια τους για 

να τους εξυπηρετήσουν. 

Να ενισχυθεί 
ο θεσµός 
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